
1 

 

PROTOKÓŁ  Nr VIII/2015 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 24 września 2015 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak, Przewodniczący Rady. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Golczewa. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1400
, zakończyła o godz.1620. 

Roman Dorniak, Przewodniczący Rady stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział 

bierze 13 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. Nieobecni radni Waldemar Pakuła i Jaromir 

Marks. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz; Lech Ferdynus, zastępca burmistrza, 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy, Barbara Deszyńska, skarbnik gminy oraz sołtysi sołectw Gminy 

Golczewo. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Ślubowanie radnego. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Informacja z wykonania budżetu Gminy Golczewo za I półrocze 2015 r. 

5. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2015-2022. 

7. Projekt uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 

lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

8. Projekt uchwały w sprawie trybu powoływania członków, organizacji i trybu działania 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Golczewie. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo”. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiących mienie gminy. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gminnych z dotychczasowymi dzierżawcami w trybie bezprzetargowym. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w obrębie 4 miasta 

Golczewo. 
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14. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Golczewo, liczby punktów przyznanych każdemu 

z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów. 

15. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

18. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

19. Zakończenie obrad. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, wniósł o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo” w pkt 15. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada przyjęła wniosek burmistrza Andrzeja Danieluka 12 glosami 

„za”. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad po zmianach. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Ślubowanie radnego. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Informacja z wykonania budżetu Gminy Golczewo za I półrocze 2015 r. 

5. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2015-2022. 

7. Projekt uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 

lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

8. Projekt uchwały w sprawie trybu powoływania członków, organizacji i trybu działania 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Golczewie. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo”. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiących mienie gminy. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gminnych z dotychczasowymi dzierżawcami w trybie bezprzetargowym. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w obrębie 4 miasta 

Golczewo. 

14. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Golczewo, liczby punktów przyznanych każdemu 

z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów. 

15. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo”. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

18. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
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19. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

20. Zakończenie obrad. 

 

W wyniku jawnego głosowania 12 głosami „za” Rada przyjęła porządek obrad po zmianach. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z poprzedniej sesji 11 głosami „za” przy 1 

głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad. 2 Ślubowanie radnego. 

 

Daniel Urbanowicz złożył w obecności Rady i obecnych na sali obrad, uroczyste ślubowanie. 

 

Ad.3 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radni nie wnieśli wniosków i interpelacji. 

 

Ad. 4 Informacja z wykonania budżetu Gminy Golczewo za I półrocze 2015 r. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła informację z wykonania budżetu Gminy 

Golczewo za I półrocze. Poinformowała, że informacja szczegółowo została omówiona na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady. Przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie opinii dotyczącej informacji z wykonania budżetu Gminy Golczewo za I półrocze 2015 r. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do informacji. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Informacja z wykonania budżetu Gminy Golczewo za I półrocze 2015 r. została przyjęta 12 

głosami „za” przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Informacja z wykonania budżetu Gminy Golczewo za I półrocze 2015 r. stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 5 Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że uchwała 

została szczegółowo omówiona na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady. Przedstawiła treść 
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zapisów poszczególnych załączników uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VIII/68/2015 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 12 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VIII/68/2015 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2015-2022. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że uchwała 

została szczegółowo omówiona na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady. Uchwała stanowi 

pochodną uchwały budżetowej. Wprowadzone zmiany powodują zwiększenie dochodów o 226 

220,00 zł oraz wydatków budżetu Gminy o 255 680,59 zł. Po dokonanych zmianach nadwyżka 

budżetu wynosi 36 839,45 zł. Brakujące środki finansowe na dodatkowe wydatki pochodzą z 

przychodów, które zostają zwiększone do kwoty 766 960,59 zł. W zakresie realizowanych 

przedsięwzięć zmiana dotyczy przede wszystkim wprowadzenia inwestycji, które zostały ujęte w 

opracowywanym obecnie Planie Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Golczewo. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie zadań jakie zostaną przeprowadzone w ramach 

modernizacji. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła zadania wraz z kwotami. 

Budowa instalacji fotowoltaicznej na potrzeby ZSP w Golczewie na kwotę 295.000,00 zł; 

Modernizacja oświetlenia ulicznego w Gminie Golczewo na kwotę 850.000,00 zł;  

Termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego w Golczewie na kwotę 850.000,00 zł; 

Termomodernizacja obiektu świetlicy wiejskiej i biblioteki w Wysokiej Kamieńskiej gm. 

Golczewo na kwotę 125.000,00 zł; 

Termomodernizacja oraz wymiana instalacji c.o. i c.w.u. obiektów Zespołu Szkół Publicznych w 

Golczewie na kwotę 2.185.000,00 zł; 

Termomodernizacja wraz ze zmianą systemu grzewczego obiektu Szkoły Podstawowej w 

Wysokiej Kamieńskiej gm. Golczewo na kwotę 655.000,00 zł. 

 

Teresa Waszczenko, radna, zapytała z jakich środków gmina będzie korzystała przy realizacji tych 

inwestycji? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że w czwartym kwartale roku będzie ogłoszony konkurs w 

ramach gospodarki niskoemisyjnej. Można uzyskać do 85% dofinansowania. Gmina Golczewo 

jest jedną z szesnastu gmin która ma opracowany program gospodarki niskoemisyjnej. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VIII/69/2015 
w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 2015-

2022; 12 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VIII/69/2015 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu wspólnym Komisji. Poinformowała, że proboszcz Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Andrzeja Boboli wnioskiem z 13 lipca 2015 r. i uzupełnieniem z dnia 

16.07.2015 r., zwrócił się z prośbą o udzielenie dotacji na wykonanie dokumentacji projektowej i 

budowlanej zabytkowego kościoła w Uniborzu. Do wniosku dołączone zostały wymagane 

uchwałą dokumenty. Planowany koszt wykonania dokumentacji wynosi 29 766,00 zł. Dotacja z 

budżetu Gminy może być udzielona do 50% nakładów, co stanowi kwotę 14 883,00 zł. 
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Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VIII/70/2015 
w sprawie dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VIII/70/2015 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie trybu powoływania członków, organizacji i trybu działania 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Golczewie. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji. Dla wszystkich Rad Działalności Pożytku Publicznego zostały 

opracowane jednolite w całej Polsce standardy funkcjonowania tych Rad. Obecnie we wszystkich 

Radach województwa zachodniopomorskiego trwa wdrażanie tych standardów, polegające na 

aktualizacji istniejących rozwiązań prawnych określających zasady tworzenia i działania Rad w 

poszczególnych samorządach. W Gminie Golczewo również został zainicjowany proces 

wdrażania standardów RDPP dla Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Golczewie. 

Podjęcie uchwały zwiększy efektywność codziennej pracy Rady, a tym samym zostaną 

wprowadzone dobre praktyki wypracowane w ogólnopolskiej skali. Przypomniał, że Rada składa 

się z 2 przedstawicieli Rady Miejskiej w Golczewie wskazanych przez Radę Miejską w 

Golczewie; 2 przedstawicieli Burmistrza wskazanych przez Burmistrza Golczewa; 5 

przedstawicieli organizacji wybranych przez organizacje. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 14:30,  

o godz. 14:32 wznowiono obrady 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VIII/71/2015 
w sprawie trybu powoływania członków, organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Golczewie; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VIII/71/2015 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo”. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

przedstawiony na posiedzeniu wspólnym Komisji. Wniósł autopoprawkę do zapisu w 

uzasadnieniu. Jest zapis „Nie przeprowadzono” a powinno być „Nie przeprowadzono z uwagi na 

brak uczestników w wyznaczonym terminie.”. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VIII/72/2015 
w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Golczewo”; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VIII/72/2015 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiących mienie gminy. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że wymienione w 

uchwale działki gruntu objęte są decyzjami Burmistrza o lokalizacji inwestycji celu publicznego, 

wydanymi na rzecz ENEA Operator Sp, z o.o., zs. w Poznaniu dla inwestycji polegających na 

budowie nowych kontenerowych stacji transformatorowych 15/0,4. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VIII/73/2015 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących 

mienie gminy; 12 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VIII/73/2015 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że aktualny dzierżawca nieruchomości wystąpił z 

wnioskiem o przedłużenie umowy dzierżawy na 10 lat. 
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Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VIII/74/2015 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gminnej z 

dotychczasowym dzierżawcą; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VIII/74/2015 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gminnych z dotychczasowymi dzierżawcami w trybie bezprzetargowym. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wniósł autopoprawkę do projektu uchwały. Wniósł o wykreślenie pkt 

1 z § 1. Pkt 2 i 3 będą kolejno pkt 1 i 2.  

 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniesioną autopoprawkę. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada przyjęła autopoprawkę 13 głosami „za”. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Rafał Wojciechowski, obecny na sesji Rady, zapytał, czy działki które maja być wydzierżawione 

wchodzą do obrębu 3 Golczewo. 
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Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że tak. Wyjaśnił, że są one w przyszłości przeznaczone 

na drogę, która jest planowana po drugiej stronie ulicy Zwycięstwa. 

 

Rafał Wojciechowski, obecny na sesji Rady, stwierdził, że w tej chwili te działki oznaczone są 

jako droga i zapytał jak można wydzierżawić drogę? 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 14:45,  

o godz. 15:00 wznowiono obrady 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz stwierdził, że drogi nie można sprzedać ale można ją wydzierżawić. 

Zostało to zrobione 3 lata temu a teraz dzierżawa jest przedłużana.  

 

Rafał Wojciechowski stwierdził, że jest to droga a stojące na niej garaże uniemożliwiły nią 

przejazd. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz stwierdził, że jeżeli te garaże uniemożliwiają przejazd to się tym 

zajmie ale nie ma problemu żeby ten teren wydzierżawić. 

 

Rafał Wojciechowski powiedział, że wcześniej ta droga została wydzierżawiona i postawiono tam 

garaże. Nie można nią dojeżdżać. Po części jest przejazd przez jego prywatną posesję bo jest 

nieogrodzona i sąsiada z boku. Poinformował również, że odbędzie się przetarg na działkę obok 

tzw. teren niezabudowany na którym częściowo stoi jeden z garaży.  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz stwierdził, że jeżeli jest jakiś problem to przetarg zostanie 

unieważniony. 

 

Przewodniczący obrad powiedział, że działki leżą na gruntach, które stanowią drogę. W sensie 

formalno-prawnym nie ma przeciwskazań aby te działki wydzierżawić. Stwierdził, że może dojść 

do konfliktów w chwili kiedy ktoś wydzierżawi te działki i postawi jakąś blokadę. Radni mając 

taką wiedzę muszą się do tego ustosunkować.  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz stwierdził, że samo wyrażenie zgody nie oznacza, że będzie to 

automatem zrobione. Jeżeli to co zostało powiedziane będzie potwierdzone faktami to umowy nie 

zostaną przedłużone. Samo wyrażenie zgody nie jest jednoznaczne z podpisaniem umowy. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie nie przyjęła uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gminnych z 

dotychczasowymi dzierżawcami w trybie bezprzetargowym 1 głosem „przeciw” przy 12 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała nie została podjęta. 
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Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w obrębie 4 

miasta Golczewo. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady. Powiedział, że uchwała dotyczy gruntów niezabudowanych w 

kompleksie garaży przy ul. Osiedle Zdrojowe w Golczewie. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VIII/75/2015 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w obrębie 4 miasta Golczewo; 13 głosami 

„za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VIII/75/2015 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Golczewo, liczby punktów przyznanych 

każdemu z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że w obecnym stanie prawnym brak jest uregulowań 

prawnych dotyczących drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Golczewo i ta uchwała 

będzie to regulowała. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VIII/76/2015 
w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Golczewo, liczby punktów przyznanych każdemu z tych kryteriów oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów; 11 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących 

się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VIII/76/2015 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 15 Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo” 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że zgodnie z uchwałą w sprawie nadania tytułu 

„Zasłużony dla Gminy Golczewo”, do Kapituły Honorowej wpłynęły wnioski z kandydatami do 

nadania tytułu. Na posiedzeniu w dniu 15 maja 2015 r. pozytywnie rozpatrzyła wniosek Dyrektora 

Zespołu Szkół Publicznych w Golczewie o pośmiertne nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Golczewo” Panu Mieczysławowi Mazurskiemu. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VIII/77/2015 
w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo”; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VIII/76/2015 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 16. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 

Danuta Bednarz, radna wniosła o ogłoszenie przerwy w celu zapoznania się ze sprawozdaniem. 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 15:15,  

o godz. 15:25 wznowiono obrady 

 

Ryszard Liszka, radny zapytał o spotkanie z firmą Deloitte w sprawie powstanie spółki ZUP sp. z 

o.o. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że jest zamiar utworzenia spółki i jest kilka 

wariantów. Prowadzone są konsultacje z najlepszą firmą w kraju. Firma Deloitte zaleciła 

wstrzymanie się do momentu uzyskania uchwały Naczelnego Sądu Administracyjnego, który 

może pokazać, że mimo nieprawidłowości w stosunkach między gminą a zakładami budżetowymi. 

Jeżeli okaże się, że faktury, które wystawiał ZUP na Gminę mają być zastąpione notami wówczas 

cały VAT który został zapłacony będzie do odzyskania.  

 

Danuta Bednarz, radna zapytała o spotkania z dnia 23 czerwca z Panem Aleksandrem Kniaziem, 

spotkanie z Panem Prezesem PKS w Kamieniu Pomorskim i podpisanie aktu notarialnego w dniu 

29 lipca. Czego dotyczyło. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że spółka Węglobud jest na najlepszej drodze do 

uzyskania koncesji. Ma zgromadzone wszystkie dokumenty. Spotkanie z Prezesem PKS dotyczyło 

przygotowania pewnych rozwiązań w związku z nową ustawą. Uczniowie nie mieliby zniżek na 

dojazdy. Podpisany akt notarialny dotyczył służebności gruntu dla farmy wiatrowej Kłęby. 

 

Teresa Waszczenko, radna zapytała co wynika z kontraktu samorządowego dla Gminy Golczewo? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że została podpisana intencja z innymi gminami na 

zasadach określonych przez Marszałka. Są duże szanse na pozyskanie dofinansowania do 95% na 

infrastrukturę stref ekonomicznych. W pierwszej kolejności doprowadzić infrastrukturę woda i 

kanaliza oraz drogi na terenie Conpolu a druga przed Madamą jest planowane utworzenie strefy 

ekonomicznej. Jest inwestor, który jest zainteresowany wejściem na ten rynek. Chciałby 

doprowadzić i uporządkować system wodno – kanalizacyjny. Gdyby się udało podpisać 

porozumienie na otworzenie oddziału szkoły zawodowej w szkole w Golczewie bądź też 

przekształcenie liceum w liceum zawodowe, były prowadzone rozmowy na ten temat z Tesem, 

Madamą i Szwedami, o profilach tego typu to byłaby duża szansa aby spiąć to w jednolity system 

i pozyskać duże pieniądze na dozbrojenie szkoły.  
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Marcin Stępień, radny poprosił o przybliżenie tematu strefy ekonomicznej. Na jakim jest etapie? 

Zapytał również o spotkanie z burmistrzem Kamienia Pomorskiego w sprawie wspólnej inwestycji 

wodnej. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że Gmina dopełniła wszystkie formalności. Wystąpiła do 

strefy Kostrzyńsko-Słubickiej aby wystąpiła w imieniu Gminy Golczewo aby ta strefa powstała. 

Jest to bardzo długi proces. Golczewo zostało dołączone do wniosku w lutym i może w lutym 

przyszłego roku będzie pozytywna opinia Ministra Skarbów. Gdyby nie udało się dopiąć kontraktu 

samorządowego to ze strony Szwedzkiej w formie porozumienia, zobowiązali się, że na własny 

koszt poprowadzą wodę, gaz, światło, zrobią drogę. Gdyby Gminie udało się im w tym pomóc to 

jest spora okazja w zdobyciu pomocy z ich strony w przedsięwzięciach Gminy. Zostało również 

podpisane porozumienie przedłużające okres utworzenia strefy, do przyszłego roku.  

Odnośnie inwestycji wodnej, to Gmina jest na etapie porozumienia. Pan Guranowski przysłał 

porozumienie ale Gminie nie odpowiadają jego zapisy. Jest drugie porozumienie w którym Gmina 

Golczewo zobowiązuje się do zmodernizowania na własny koszt hydroforni w Niemicy. Oni mają 

wybudować odcinek od Niemicy wzdłuż drogi wojewódzkiej i rozgałęzienie do Benic i Śniatowa 

i to ma być wniesione aportem do spółki Golczewska Woda. Chciałby aby to było ujęte w planie 

inwestycyjno-modernizacyjnym przy taryfach. Jeżeli będzie miało to wpływ na cenę wody to 

trzeba będzie postanowić o dopłacie żeby ta cena nie wzrosła. 

 

Marcin Stępień, radny zapytał dlaczego Gmina Golczewo ma ponosić koszty rozbudowy tego 

wodociągu skoro woda ma być doprowadzona dla mieszkańców Kamienia Pomorskiego.  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że analiza ekonomiczna wykaże czy będzie to opłacalne 

czy nie. Ta inwestycja nie będzie miała wpływu na cenę wody. 

 

Iwona Osowska, radna zapytała o zgłoszenie na wykonanie kanalizacji na odcinku Kłęby – 

Golczewo. W jakim terminie zostanie wykonane? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że w ciągu miesiąca powinno być. 

 

Wanda Cieślikiewicz, radna zapytała o spotkanie z sołtysem Mechowa. O jakie inwestycje chodzi? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że jest to kontynuacja wcześniej zaplanowanych inwestycji. 

 

Radosław Kłysewicz, radny zapytał o akt notarialny dotyczący zamiany gruntów.  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że w przyszłym roku będzie utworzona strefa ponieważ 

cały proces bardzo długo trwa. 

 

Przewodniczący obrad zwrócił uwagę, że w uchwale jest konkretny termin i zapytał kto jest 

władny do podjęcia decyzji o przedłużenie tego terminu?  

 

Zbigniew Olech, radca prawny wyjaśnił, że termin jest wskazany w uzasadnieniu do uchwały a 

nie w jej treści. Nie można warunkowo się zgodzić. Akt notarialny przedłuża termin dla obu stron.  
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Tomasz Caban, radny zapytał czego dotyczyło spotkanie z kierownikiem ZUP Panem Markiem 

Maślakiem? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że rozmawiał na wiele tematów. Między innymi o 

przygotowaniu programu inwestycyjno-modernizacyjnym, który będzie wchodził w skład taryf. 

Powiedział, że pracownicy ZUPu są wprowadzani w błąd i myślą, że jeżeli powstanie spółka to 

na konto spółki spadną wszystkie inwestycje. Jest to nieprawdą. Wszystko zostanie tak jak było 

tylko, że Gmina wydzierżawiając spółce z o.o. i sprzedając cokolwiek, ma tytuł do odzyskania 

VATu.  

 

Przewodniczący obrad powiedział, że sprawozdanie z działalności powinno być przekazywane z 

materiałami na sesje. Zaproponował, aby radni, którzy mają pytania do sprawozdania 

przygotowali je na posiedzenie wspólne Komisji w celu przekazania ich do Burmistrza. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu. 

 

Ad. 17 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonywanych 

czynności między sesjami Rady 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wykonywał rutynowe czynności związane z pełnioną 

funkcją. Powiedział, że wziął udział w kilku spotkaniach z burmistrzem oraz wziął udział w 

spotkaniu z komendantem wojewódzkim Policji w Szczecinie na którym padła deklaracja o 

możliwości dofinansowania dodatkowych patroli. Poinformował, że zwrócił się do Burmistrza o 

podziękowanie Dorocie Opile-Skubisz i Dariuszowi Niemczyckiemu za przygotowanie  

triathlonu. Było bardzo dużo maili z podziękowaniami za imprezę. Przedstawił korespondencję, 

jaka wpłynęła do Biura Rady i poinformował, że z treścią pism można zapoznać się w Biurze. 

 

Ad. 18 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odnosząc się do wcześniejszej interpelacji przewodniczącego Rady 

powiedział, że zostało wysłane pismo w tej sprawie natomiast z rozmów wie, że nie ma możliwości 

żeby cos z tym zrobić ze względu na brak sprzętu.  

 

Przewodniczący obrad zaproponował, aby na grobli umieścić znak o zakazie spływu. Bo jest tam 

bardzo niebezpiecznie. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że jest to w zarządzie wód. 

 

Ad. 19 Zapytania, oświadczenia i komunikaty 

 

Iwona Osowska, radna zapytała o wodę w Uniborzu. Stwierdziła, że nie nadaje się do użytku. 

 

Marek Maślak, kierownik Zakładu usług Publicznych powiedział, że były robione badania wody 

i wszystko jest w porządku. Wcześniej była awaria na hydroforni ale sieć została przepłukana. 
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Poprosił o kontakt telefoniczny jeżeli dzieje się coś z wodą.  

 

Danuta Bednarz, radna zapytała o wycenę działek w Wysokiej Kamieńskiej. Zapytała czy to 

prawda, że działki w Wysokiej wycenione są na 600 tys. zł a w Golczewie na 100 tys. zł.? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że został termin przedłużony tylko z korzyścią dla Gminy. 

Przy tej inwestycji za 70 mln zł może powstać 100 miejsc pracy. Obok tego infrastruktura, która 

zostanie przekazana ZUP - owi i ZUP się wzbogaci o co najmniej 800 tys. zł. Mogą być 

wybudowane lokale socjalne, może powstać szkoła. Nieprawdą jest, że działki w Wysokiej 

Kamieńskiej kosztują mniej niż w Golczewie. Działki można kupić. 

 

Tomasz Caban, radny zapytał na jakim etapie jest przekazanie szkoły w Wysokiej Kamieńskiej dla 

Stowarzyszenia? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że to pytanie jest do Prezesa stowarzyszenia. Poprosił 

sekretarza gminy aby odpowiedział na pytanie. 

 

Ireneusz Wilk sekretarz gminy wyjaśnił, że stowarzyszenie zwróciło się do Burmistrza o uchylenie 

uchwały która została podjęta. Została udzielona odpowiedź co stowarzyszenie powinno zrobić 

jakie spełnić formalności wymagane przepisami prawa. Burmistrz prowadzi ewidencję szkół 

niepublicznych o statusie szkoły publicznej i stowarzyszenie musi uzyskać pozytywną opinię 

Kuratora Oświaty aby uzyskać ten status. Gmina w tej chwili czeka na ruch stowarzyszenia. 

Burmistrz przedłużył termin podania liczby dzieci objętych nauczaniem w Wysokiej. 

Stowarzyszenie musi uzyskać pozytywne opinie sanepidu, Państwowej Straży Pożarnej. Burmistrz 

jest za tym aby pomóc ale nie może wszystkiego inicjować. 

 

Przewodniczący obrad powiedział, że Prezes stowarzyszenia powinien wcześniej zgłaszać 

jakiekolwiek problemy związane z załatwianiem formalności, dotyczących stowarzyszenia. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że robi co należy. Przygotowuje się do tego, że 

stowarzyszenie przejmie te szkołę. Bez względu na to czy przejmie czy nie będzie robiona 

termomodernizacja. Powstanie nowa kotłownia i zostanie zrobiona inwentaryzacja.  

 

Ad. 20 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął VIII sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący obrad 

Magdalena Zając              Roman Dorniak 

  


